

6D

HAINAN+OCEAN FLOWER ISLAND

潮玩海南精选游

CN6HAK



Experience
**Haihua
Island
海花岛**

Experience
**High-speed
Train
高铁**



5 Breakfast | 5 Lunch | 5 Dinner

5 早餐 / 5 午餐 / 5 晚餐



No Shopping Tour

无购物



4/5 Stars Accommodation

(Subject to changes)

- Haikou - Orange Seasons International Hotel **** (2 Nights)
海口 - 橙季酒店或同级 (两晚)
- Sanya - The Yun Collection Sanya ***** (2 Nights)
三亚 - 三亚瞻云精选酒店或同级 (两晚)
- Danzhou - Castle Hotel Ocean Flower Island ***** (1 Night)
儋州 - 海花岛欧堡酒店或同级 (一晚)



TIPPING (Not Inclusive)

• **SGD 50 Per Person**

中国导游和司机 全程小费 50 新币 每人



1KM FREE HELICOPTER RIDE EXPERIENCE 豪华直升机飞行

Compulsory Tour (保证自费)

Total : SGD 110 Per Person (**Not Inclusive**)

- Nanshan+Climb to the Avalokitesvara Lotus Terrace+battery car. Lunch upgrade to Nanshan Vegetarian Banquet + Boao Forum for Asia permanent venue+boat trip to Yudai Beach + betel nuts. Ancient rhyme performance
南山+登海上观音莲台+电瓶车.行程中一午餐升级南山斋宴 + 博鳌亚洲论坛永久会址+船游玉带滩 + 槟榔.古韵演出

Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- The Romantic Show of Sanya - SGD 60
三亚千古情

OPTIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY. 自费加点项目,将由您自行决定, .以下价钱可能适用最低团体人数参考。

SINGAPORE ✈️ HAIKOU 1

L/D

- **Sky Mountain** - is a natural attraction located at a high altitude, named for its misty, picturesque scenery. It is an ideal place for hiking and photography enthusiasts.
- **Haikou Arcade Old Street** - is a historic area in Haikou, China, known for its traditional arcade-style architecture. The street features old buildings with unique designs, offering visitors a glimpse into the city's rich history and culture.

新加坡 ✈️ 海口

午餐/晚餐

- **天空之山** - 是一处位于高海拔的自然景点，因其云雾缭绕、景色如画而得名，是远足和摄影爱好者的理想之地。
- **海南骑楼步行街** - 位于中国海口的一个历史悠久的街区，以其传统的骑楼建筑风格而闻名。街道上有许多独特设计的老建筑，给游客提供了了解城市丰富历史和文化的机会。

HAIKOU 🚆 SANYA 2

B/L/D

- **The Boao Forum for Asia** - is an international conference held annually in Boao, China. It brings together leaders from various countries to discuss economic, social, and environmental issues in Asia and the world.
- **Yudai Beach** - is a beautiful, tranquil beach in China, known for its clear waters and relaxing atmosphere, making it a popular spot for tourists seeking natural beauty and serenity.
- **South China Sea Museum** - is located in Hainan, China. It showcases the history and culture of the South China Sea, with exhibits on marine life and regional traditions.
- **Experience Round Island Highspeed Railway**

海口 🚆 三亚

早餐/午餐/晚餐

- **博鳌亚洲论坛永久会址** - 是一个每年在中国博鳌举行的国际会议，汇集各国领导人讨论亚洲和全球的经济、社会和环境问题。
- **玉带滩** - 是中国一个美丽宁静的海滩，以清澈的海水和放松的氛围而闻名，是游客寻求自然美景和宁静的热门地点。
- **南海博物馆** - 位于中国海南，展示南海的历史、文化和生态，包括海洋生物、航海历史和地区传统的展品。
- **体验环岛高铁**

SANYA 3

B/L/D

- **1 km Free Helicopter Ride Experience** - allows visitors to enjoy a luxurious flying experience and view the beautiful natural scenery from the sky.
- **Yalong Bay International Rose Valley + Electric Cart** - lets visitors take an electric cart tour through the rose garden, admiring the colorful rose fields.
- **Binglang Valley + Electric Cart** - takes visitors on an electric cart ride through the valley, allowing them to experience the traditional culture and unique natural beauty of the local Li people.
- **Binglang + Ancient Charm Performance** - is a spectacular show that combines Li ethnic customs and traditional dances, showcasing the rich cultural heritage of the tribe.
- **Atlantis C Show** - a large scale original resident performance that premiered at Atlantis, drawing inspiration from an ocean tale of the mermaid in the legendary city of Atlantis, it showcases skilled acrobatic performances.
Note: If the Atlantis C Show cannot be arranged, it will be replaced with Luhuitou Hilltop Park in Sanya, including an electric car ride.

三亚

早餐/午餐/晚餐

- **免费直升机飞行1公里体验** - 让游客在空中享受奢华的飞行体验，俯瞰美丽的自然景色。
- **亚龙湾国际玫瑰谷+电瓶车** - 游客可以乘坐电瓶车在玫瑰花园中游逛，欣赏五彩斑斓的玫瑰花海。
- **槟榔谷+电瓶车** - 通过电瓶车带领游客深入槟榔谷，感受当地黎族的传统文化和独特的自然风光。
- **槟榔古韵表演** - 是一场融合黎族民俗和传统舞蹈的精彩演出，展示了丰富的民族文化。
- **亚特兰蒂斯C秀** - 亲历亚特兰蒂斯古国兴衰，见证美人鱼的前世今生，跨越万年的文明历险，一场无畏的追爱之旅
备注：如无法观看亚特兰蒂斯C秀将换成三亚鹿回头山顶公园+电瓶车

SANYA - DANZHOU 4

B/L/D

- **Sanya Nanshan Buddhist Culture Garden + battery car + boarding the Avalokitesvara Lotus Terrace** - Visitors can take an electric cart to explore the Buddhist Culture Park and ascend to the Seaside Guanyin Lotus Platform, where they can enjoy a magnificent sea view and the sacred statue of Guanyin.
- **Ocean Flower Island** - A tropical island with beautiful beaches, clear waters, and abundant marine resources, making it an ideal destination for a vacation.
- **"World Miracle Haihua Island Lighting Show"** - A stunning light performance that uses exquisite lighting effects to showcase the wonders and unique charm of Haihua Island.

三亚 - 儋州

早餐/午餐/晚餐

- **南山佛教文化苑+电瓶车+登海上观音莲花台** - 游客可以乘坐电瓶车参观佛教文化苑，并登上海上观音莲花台，俯瞰壮丽的海景和神圣的佛像。
- **海花岛** - 是一个充满热带风情的岛屿，拥有美丽的沙滩、清澈的海水和丰富的海洋资源，是度假的理想之地。
- **《世界奇迹海花岛灯光秀》** - 是一场震撼的灯光表演，通过精美的灯光效果展示海花岛的奇观和独特魅力。

DANZHOU-HAIKOU 5

B/L/D

- **Yangpu Port-** is a deep-water port located in Hainan, China. It is an important hub for international trade and shipping, handling a variety of cargo including containers, bulk goods, and oil. The port is key to the economic development of the region, connecting Hainan with global markets.
- **Danzhou's Millenium Ancient Salt Field-** is a historical site in Hainan, China, where salt production has been practiced for over a thousand years. It showcases traditional salt-making techniques and the long history of salt production in the region.
- **Na Da Agarwood Valley-** is located in Hainan, known for its fragrant agarwood trees. The valley is famous for its production of high-quality agarwood, which is used in incense, perfumes, and traditional medicine.
- **Hainan Tropical Botanical Garden-** is a large botanical garden in Hainan, China, showcasing a wide variety of tropical plants. It serves as a research and conservation center for tropical plant species and offers visitors a chance to explore lush natural beauty.

儋州-海口

早餐/午餐/晚餐

- **洋浦港-** 是位于中国海南的一个深水港口。它是国际贸易和航运的重要枢纽，处理各种货物，包括集装箱、散货和石油。该港口是该地区经济发展的关键，连接海南与全球市场。
- **千年古盐田-** 是位于中国海南的一个历史遗址，这里已有千年的盐生产历史。它展示了传统的制盐技术和该地区悠久的盐业历史。
- **那大沉香谷 -** 位于海南以香气四溢的沉香树而闻名。这个谷地以生产高品质沉香而著名，沉香被广泛用于香料、香水和传统药材。
- **海南热带植物园-** 是位于海南的一个大型植物园，展示了各种热带植物。它是热带植物物种研究和保护的中心，同时为游客提供了一个探索自然美景的机会。

6 HAIKOU SINGAPORE

海口

新加坡

B | 早餐



Avalokitesvara Lotus Terrace / 海上观音莲台

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)



☎ 6908 7666 ☎ 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg 🌐 www.searchtravel.com.sg

🏠 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

ATTRACTIONS 旅游景点



Sanya, Hainan
YALONG BAY ROSE VALLEY
亚龙湾国际玫瑰谷



Danzhou, Hainan
OCEAN FLOWER ISLAND
海花岛



Haikou, Hainan
ARCADE OLD STREET
骑楼步行街



Sanya, Hainan
ATLANTIS C SHOW
亚特兰蒂斯C秀



Sanya, Hainan
BING LANG VALLEY
槟榔谷



Danzhou, Hainan
YANGPU PORT
洋浦港

For reservations
or any other
inquiries, please
contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel : 6908 7666  8138 5033
People's Park Centre #02-75A
101 Upper Cross Street S(058357)
E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg
www.searchtravel.com.sg

